



2024-2025 年度  
廣州職涯探索之旅(兩天團)

各位家長：

為進一步協助高中學生及早裝備自己，抓緊事業發展的新機遇，本組將舉辦內地職涯探索之旅，讓中學生親身認識大灣區不同行業的最新發展、了解大灣區各行各業的人才需求、香港企業在大灣區的發展情況，以及兩地企業之間的協作。有關活動資料如下：

日期：2025年7月2日至7月3日(星期三至星期四)

對象：中四至中五級同學 人數：三十人

費用：全免(由教育局資助全額團費。費用包括參訪活動、膳食、交通，以及基本的團體綜合旅遊保險等開支)

活動行程：

第一天 上午	~學校集合乘坐旅遊巴士往香港西九龍高鐵站轉乘高鐵往廣州 ~參觀天河區港澳青年之家，如：ATLAS 寰圖辦公空間、TIMETABLE 精品聯合辦公空間等 <u>或</u> 其他相關創新創業基地，包括：設施職員講解及交流，以及初創公司分享及交流
下午	~參觀當地一所創新科技企業，如：中科宇航產業基地、X City 人工智能展廳、廣州科大訊飛有限公司、廣州極飛科技公司、廣州市銳豐音響科技股份有限公司、網易公司、廣州勵豐文化科技股份有限公司、南沙廣汽科技館、暗物智能技術成果與生態展示中心等 <u>或</u> 當地一所酒店業相關的企業，如：廣州白天鵝賓館、花園酒店、廣州正佳廣場萬豪酒店、廣州富力麗思卡爾頓酒店等(包括：企業職員講解及交流)
第二天 上午	~參觀創匯谷粵港澳青年文創社區 <u>或</u> 其他相關創新創業基地，包括：初創公司分享及交流
下午	~體驗南沙智慧城市設施，如：南沙智能圖書館、體驗 L3/L4 級無人駕駛公車等 <u>或</u> 其他相關創新科技企業或設施 ~由廣州乘高鐵返回香港西九龍高鐵站解散

注意事項：

1. 學生必須要攜帶學生證、身份證及港澳居民來往內地通行證(回鄉卡)。
2. 行程和參訪點將按實際情況，如參訪點開放日期及當地天氣狀況等，在有需要時作出調整。
3. 備註：是次活動內容具以下元素：(i)戶外體力消耗、(ii)較長時間戶外逗留  
★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與活動。
4. 由於名額有限，同學或須經負責老師進行甄選，以決定參加名單。若報名人數不足，此活動將可能被取消/改期。如有任何查詢，歡迎致電 2527 2427 與冼麗詩老師聯絡。

升學及生涯規劃組  
冼麗詩老師

2025年4月1日

學校活動家長通告 回條

本人收到貴校通告編號(CR 24-25\_09)，並\*同意/不同意小兒參加「廣州職涯探索之旅(兩天團)」活動，對有關詳情亦已知悉。( \*請刪去不適用者)

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

家長或監護人簽署：\_\_\_\_\_

\*請於10/4/2025或以前，簽妥電子回條。



2024-2025  
Guangzhou Career Exploration Tour (2-Day Trip)

Dear Parents,

To help senior secondary students equip themselves early to seize new opportunities for career development, our department is organizing a career exploration tour to mainland China. Through personal observation and experience gained in the tour, students will deepen their understanding of the latest developments of various industries in the Greater Bay Area (GBA), including the talent needs of these industries, the development of Hong Kong enterprises in the GBA and the collaboration among enterprises in Hong Kong and the GBA. Details of the event are as follows:

Date: 2<sup>nd</sup>-3<sup>rd</sup> July, 2025 (Wednesday to Thursday)

Participants: Form 4 and 5 students

Quota: 30 students

Fee: Free of charge

(Fully subsidized by the Education Bureau, covering activities, meals, transportation, and basic group travel insurance.)

Itinerary:

Day 1 Morning	-Departing from school by coach to Hong Kong West Kowloon Station, then take high-speed rail to Guangzhou. -Visiting Guangzhou Tianhe Hong Kong and Macao Youth Association, e.g., ATLAS Workspace, TIMETABLE Co-working Space, or other innovation and entrepreneurship bases, including facility tours, staff interactions, and sharing sessions from startups.
Afternoon	-Visiting a local innovation and technology enterprise, e.g., CAS Space Base, X City AI Exhibition Hall, Guangzhou iFLYTEK Co.,Ltd, Guangzhou Jifei Electronics Technology Co.,Ltd, RUIFENG Audio Technology Co.,Ltd., NetEase, Guangzhou LIFENG Cultural Technology Co., Ltd., GAC Tech Museum (Nansha), DMAI Technology Exhibition Center, or a hotel-related enterprise, e.g., White Swan Hotel, Garden Hotel, Marriott Hotel (Grandview Mall), Ritz-Carlton Guangzhou. (Staff presentations and Q&A sessions are included.)
Day 2 Morning	-Visiting Chuanghuigu Guangdong-Hong Kong-Macao Youth Cultural & Creative Community or other innovation entrepreneurship bases, including sharing sessions from startups.
Afternoon	-Experiencing Nansha Smart City facilities, e.g., Nansha Smart Library, L3/L4 autonomous bus rides or visiting other tech enterprises/facilities. -Returning to Hong Kong via high-speed rail and dismiss at West Kowloon Station.

**Important Notes:**

- Students must bring their student ID card, ID card and Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents.**
- Itinerary adjustments may occur based on actual circumstances, such as opening date or weather conditions.
- Notice: The activity includes the following elements: (i) Outdoor physical exertion; (ii) Extended outdoor stay  
★ Students with heart, respiratory or chronic diseases should consult a doctor to determine whether it is suitable for them to participate in the activities.
- Due to the limited quota, selection may be required. The event may be canceled or rescheduled if undersubscribed. For inquiries, please contact Ms. Sin Lai Sze at 2527 2427.

---

Board of Careers & Life Planning  
Ms. Sin Lai Sze

1<sup>st</sup> April, 2025

---

**School Activity Parent's Notice    Reply Form**

I have received the letter of(CR 24-25\_09) and **\*agree / disagree** for my son to attend the " Guangzhou Career Exploration Tour (2-Day Trip)" and I am aware of the related details. (\* Please delete as appropriate)

Student's Name:\_\_\_\_\_ Class:\_\_\_\_\_ Class Number:\_\_\_\_\_

Date:\_\_\_\_\_ Signature of Parent or Guardian:\_\_\_\_\_

\*Please sign the e-notice on or before April 10<sup>th</sup>, 2025.